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英 语 试 题
班级：________  姓名：________  得分：________
卷I
说明：本卷共有三大题，45小题，满分70分。
第一部分 听力部分
一、听力（共15小题，满分25分）
第一节：听小对话，从A、B、C三个选项中选出正确的选项，回答问题。（共5小题，每小题1分，满分5分 ）
(    )1．What color is Maria’s present?  
	A．It’s black and white.	B．It’s round.	C．We don’t know.
(    )2．What’s Mrs. Miller’s phone number? 
	A．689-3726.	B．789-3726.	C．689-3727.
(    )3．What is Peter wearing? 
	A．A blue sweater.	B．A green coat.	C．A black T-shirt.
(    )4．Who does Alice want to talk to? 
	A．Simon.	B．Alice.	C．Sally.
(    )5．What does the man look like? 
	A．He is heavy.	B．He is strong	C．He is thin.
第二节：听长对话，从A、B、C三个选项中选出正确的选项，回答问题。（共5小题，每小题2分，满分10分）
听下面一段较长对话，回答6、7两个问题。
(    )6．Where is the dog?
	A．Under the chair.	B．Under the table.	C．On the table.
(    )7．What colour is the dog?
	A．White.	B．Black.	C．Brown.
听下面一段较长对话，回答8—10三个问题。
(    )8．When do they go to buy clothes?
	A．This afternoon.	B．This morning.	C．This evening.
(    )9．Why does the girl want to buy a T-shirt?
	A．Because it is old.	B．Because it is short.	C．Because she doesn’t like it at all.
(    )10．What’s the girl’s favorite color?
	A．Black.	B．Red.	C．White.
第三节：听下面一段独白，从A、B、C三个选项中选出正确的选项，回答问题。（共5小题，每小题2分，满分10 分）
(    )11．What is Peter?
	A．A driver.	B．A guide.	C．A student.
(    )12．What is Peter’s favourite park?
	A．Zhongshan Park.	B．Yuanmingyuan Park.	C．Beihai Park.
(    )13．Where is the park?
	A．It is behind a school.	B．It is next to a school.	C．It is in front of a school.
(    )14．How long does the park open on a day in June?
	A．12 hours.	B．13 hours.	C．14 hours.
(    )15．What number can you call for more information?
	A．010-62569609.	B．010-68529610.	C．010-61569671.
第二部分 笔试部分
二、完形填空（共15小题，每小题1分，满分15分）
阅读下面短文，掌握其大意，然后从每题所给的 A、B、C、D四个选项中选出最佳选项。
Eddy wants to play soccer. He says to his ____16____, “I have no soccer shoes.” 
“ ____17____ do you say that? You have these shoes,” says his mom.
“But they are too ____18____,” says Eddy.
At last, Eddy has to go to school ____19____ his old shoes. His friends all have new shoes. “Come on, Eddy!” they call. “Put on(穿上) your soccer shoes.” 
Eddy has to put on his soccer shoes. “Your shoes ____20____ old,” says Paul. “Can you ___21___ soccer in them?” Eddy kicks(踢) the ball and a ____22____ comes off. School finishes at 5：00 p. m. , and then Eddy gets home(回家). He says, “I don’t like playing ____23____ now.” 
“Eddy, ____24____ your shoes and come with me,” says his grandpa.
Eddy goes to his grandpa’s ____25____. Grandpa paints（用颜料画) the shoes black and red and puts Eddy’s name on ____26____. “You have new shoes now,” Grandpa says. “____27____ no one has shoes like these. But, you know, it’s not the shoes on the ____28____ . It’s the boy in the shoes!” 
The ____29____ day at school, Eddy puts on his shoes. “Wow!” says Paul. “Your shoes are ____30____ ! ” And Eddy says, “It’s not the shoes. It’s the boy in the shoes !”
(    )16．A．mom	B．dad	C．grandma	D．grandpa
(    )17．A．When	B．Where	C．How	D．Why
(    )18．A．long	B．old	C．short	D．small
(    )19．A．at	B．for	C．with	D．about
(    )20．A．find	B．look	C．sound	D．see
(    )21．A．watch	B．buy	C．play	D．know
(    )22．A．shoe	B．plane	C．cup	D．clock
(    )23．A．ping-pong	B．tennis	C．soccer	D．baseball
(    )24．A．sell	B．love	C．want	D．take
(    )25．A．school	B．store	C．room	D．classroom
(    )26．A．him	B．her	C．it	D．them
(    )27．A．So	B．And	C．Because	D．But
(    )28．A．boy	B．girl	C．student	D．teacher
(    )29．A．good	B．next	C．same	D．busy
(    )30．A．big	B．cool	C．red	D．black
三、阅读理解（共15小题，每小题2分，满分30分）
阅读下列材料，从每题所给的A、B、C、D四个选项中选出最佳选项。
A
	THE SCHOOL DAY
Time：9：00 a.m.—12：00 a.m. AUGUST 16th
Activities：
●Parents can go to the classrooms to meet the teachers and ask questions about our school and your children (孩子).
●Then parents can have a look at our library and computer room.
●And parents can have a lesson about how to get along with (相处) your children in Room 301.
Lunch time：11：30 a.m.—12：00 a.m.
Please go to Room 305 for lunch.
All needs for a happy school are welcome.
TEL：0311-88627418
E-mail：Guangmingschool@hotmail.com


(    )31．The parents can be in the school for ________ hours.
	A．Two	B．three	C．four	D．five
(    )32．Where can the parents have a lesson?
	A．In Room 305.		B．In the library.
	C．In Room 301.		D．In the computer room.
(    )33．What can’t the parents do on the school day?
	A．Ask questions.	B．play sports.	C．Meet the teachers.	D．Go to the library.
B
Dear Mary,
I’m so happy to get your letter this morning. I want to tell you something about my life. I’m in London now. My mother is a doctor. My father works in a restaurant. They are busy every day. So I often stay at home and do my homework. Sometimes I go out to play basketball with my friends. I have many friends here. They are all kind to me. They often ask me to go to their homes. And sometimes I have dinner with them. They like Chinese food very much, so I often cook for them.
My English is not good, so I often speak English with them, and they help me a lot. They like to learn Chinese, too. So I often teach them Chinese. Jane is my favorite friend here. She can speak Chinese very well now. It’s very nice to be here with them. Are you happy in China now? Please tell me about you soon
Yours,
Li Han
(    )34．Who is in China now?
	A．Mary	B．Li Han	C．Jane	D．We don’t know.
(    )35．What does Li Han’s father do?
	A．He is a doctor.	B．He is a cook.	C．He is a teacher.	D．He is a worker.
(    )36．Where is Li Han now?
	A．In China.	B．In England.	C．In America.	D．In Canada.
(    )37．How is Jane’s Chinese?
	A．It’s not good.	B．It’s OK.	C．It’s poor.	D．It’s good.
C
I am Cindy Miller. I like playing sports very much. I think it is a good way（方式）to be healthy. I have some good friends. I play basketball with them after school. I don’t have a basketball, but my friend Ben has one. So we play his basketball.
Today is September 10th, and it is Teachers’ Day. My father buys my brother Mike a new basketball. He is 6. He can play it on the floor（地板）at home. I want to play his new basketball. So I say to him, “Hi, Mike. Can I play your basketball this afternoon?” “No, you can’t,” he says to me. I am very sad（难过）. My father comes to him and says, “Dear boy, you can share your things with your sister. Then you can be a good boy.” And he gives（给）the basketball to me.
(    )38．What does Cindy do after school?
	A．[image: ]	B．[image: ]	C．[image: ]	D．[image: ]
(    )39．Who is Mike?
	A．Cindy’s friend.	B．Ben’s brother.	C．Cindy’s brother.	D．Ben’s cousin.
(    )40．What does the underlined（划线）word “share” mean?
	A．倾诉	B．赠送	C．谈论	D．分享
(    )41．Which is NOT true?
	A．Ben has a basketball.	B．Cindy’s last name is Miller.
	C．Cindy can play Mike’s basketball today.	D．Mike often plays basketball with Cindy.
D
The Oresund Bridge connects two countries—Denmark and Sweden. This bridge is about 16 km long. It has a bridge over the sea, a tunnel under the sea and a man-made island in the sea. Tourists from the Denmark side need to go from the tunnel-level to the bridge-level on the island. 
It took over four years to build this bridge. When it opened on July 1st, 2000, a large number of people went to have a look. They were surprised at its beauty. Now it is still one of the world’s most beautiful bridges,    ▲    —people have to pay $52 for passing it! About 6,000 tourists go through the bridge every day and about 8 million people pass the bridge by train each year. Since 2000, a total of more than 12,000 cars and 50 thousand people cross it daily or it is about 4.5 million cars and 19 million people yearly!
The traffic across Sweden to Denmark rises for about 11% a year, and the bridge is possibly fully paid in 2035.
The Oresund Bridge has a great influence on the 3.5 million people in the Oresund area. It makes their people’s lives easy and of course the economy in this area will grow fast in the future.
(    )42．According to the passage, the Oresund Bridge has ________ parts.
	A．three	B．four	C．five	D．six
(    )43．Which of the following is the best sentence to fill in the blank in Paragraph 2?
	A．but this bridge is not free	B．and many people come to visit it
	C．so it is famous all over the world	D．because people built it in a different way
(    )44．Which sentence can tell us the Oresund Bridge is very popular?
	A．It is one of the world’s most beautiful bridges.
	B．About 6,000 tourists go through the bridge every day.
	C．It took over four years to build this bridge.
	D．More than 120,000 cars cross it daily.
(    )45．This passage is probably taken from the ________ part of a newspaper.
	A．sports	B．history	C．music	D．geography
卷II
说明：本卷共有四大题，31小题，满分50分。
四、词汇运用（共 15 小题，每小题1分，满分15分）
A. 用方框中所给词语的适当形式填空，每词限用一次。
	twelve, play, be, use, she


46．I think the English people ________ very nice.
47．The girl is good at ________ the piano.
48．My teacher says English is a ________ subject.
49．These pencils are Helen’s, and the green pen is ________ too.
50．May the ________ is great for me because it’s my mother’s birthday.
B. 阅读下面短文，然后根据括号内所给汉语意思写出单词的正确形式，每空限填一词）。
My aunt Nancy was born in ___51___ (英国), but now she lives in Perth, Australia. She went there in 1985. She is ___52___ (八十) years old now, but she still works. She’s an ___53___ (艺术家）.
She is interested in painting pictures of cats for ___54___ (生日) cards. She loves cats. Because she thinks they are very ___55___ (可爱的). She has adopted twenty-five homeless cats.
She started painting in 1986. At first she painted ___56___ (只是) for a hobby, but then in 1989, she tried to ___57___ (制造) and sell the cards. To her surprise, a lot of people liked them and bought them.
She ___58___ (确实) enjoys her work. Every day, she starts working at 7：00 in the ___59___ (早上) and finishes at 5：00 in the afternoon.
Last year, I visited Perth and ___60___ (停留;待) with my aunt for two weeks. I had a good holiday!
五、语法填空（共10小题，每小题1分，满分10分）
阅读下面短文，在空白处填入一个适当的词，或填入括号中所给单词的正确形式。
Do you always eat hamburgers and never（从不）have milk, fruit or vegetables? Well, you need to stop（停止）these ____61____ (habit) if you want to be ____62____ (health). 
____63____ breakfast, you need to eat ____64____ egg and have some milk at least（至少）. They can help you think ____65____ (good) in class in the morning. And you’d better（最好） have breakfast before you have the ____66____ (one) class. Also, you can eat apples, bananas oranges and other fruit in the morning than in the afternoon. Some parents want their children ____67____ (eat) more fruit, too. 
For lunch, it ____68____ (be) enough to eat only vegetables and rice, because the time in the afternoon is very long. Food with chicken is good. You really need some meat if you have P. E. in the afternoon. 
For dinner, it’s OK to eat a little. Some people like to eat only some vegetable salad ____69____ they don’t want to be fat. And it’s difficult for ____70____ (they)  to sleep well if they eat too much. And when is the good time to sleep? For students, it’s 9：00 p. m. For adults（成年人）, it’s 11：00 p. m. 
六、任务型阅读（共5小题，每小题1分，满分5分）
阅读下面材料，完成相关信息。每空不得超过三个词。
World Health Day is on the seventh of April every year. We have this day to help people pay attention to (关注) their bodies. It’s good to have a healthy body (身体). Do you want to know how to be healthy? Here are some good ways (方法).
★ We need to have good eating habits. To be healthy, we must eat well and watch the food we eat. Is your food healthy? Food in colors like (比如) red, green, orange, yellow and purple is good for us. To be healthy, we need to eat food in these colors.
★ We also need to do sports. It is good for us to play sports if we want to be healthy. So, to be healthy, we need to go out and play sports.
★ We need to be happy. Being happy can make us healthy, too. Let’s try our best to have a good time every day.
	____71____ about how to be healthy.

	★ Have good eating habits
	We must eat well and eat food in ____72____ like red, green, orange, yellow and purple food is good for us.

	★ ____73____
	It is good for us to ____74____ and play sports.

	★ ____75____
	We need to have fun every day.



七、书面表达（共1小题，满分20分）
76．根据下列表格中的内容，用英语写一篇50词左右的短文，介绍一下你的美国笔友Jim的一些基本情况。
	Name
	Jim

	From
	America

	Age
	12

	Look
	tall and thin

	School
	Beijing Yucai School

	Class
	Five

	Grade
	Seven

	Favorite food
	hamburger

	Father
	English teacher

	Mother
	doctor



_______________________________________________________________________________________
_______________________________________________________________________________________
_______________________________________________________________________________________
_______________________________________________________________________________________
_______________________________________________________________________________________
_______________________________________________________________________________________




































































2022-2023学年度上学期七年级期末考试
英 语 试 题

班级：________  姓名：________  得分：________

卷I
说明：本卷共有三大题，45小题，满分70分。
第一部分 听力部分
一、听力（共15小题，满分25分）
第一节：听小对话，从A、B、C三个选项中选出正确的选项，回答问题。（共5小题，每小题1分，满分5分 ）
(    )1．What color is Maria’s present?  
	A．It’s black and white.	B．It’s round.	C．We don’t know.
【答案】B
【听力】
M：What’s the color of your present, Maria?
W：It’s black and white. 
(    )2．What’s Mrs. Miller’s phone number? 
	A．689-3726.	B．789-3726.	C．689-3727.
【答案】B
【听力】
M：Hello, is Mrs. Miller in the Students’ Sports Center?
W：I’ m not sure. You can call her at 689-3726. Oh, no. The first number is seven, not six.
(    )3．What is Peter wearing? 
	A．A blue sweater.	B．A green coat.	C．A black T-shirt.
【答案】A
【听力】
W：Who is the boy in a blue sweater, Sam?
M：Oh, he is my brother Peter.
(    )4．Who does Alice want to talk to? 
	A．Simon.	B．Alice.	C．Sally.
【答案】C
【听力】
W：This is Alice. Is Sally there?
M：No, this is Simon. Sally is not in. I’ll tell her to call you back.
(    )5．What does the man look like? 
	A．He is heavy.	B．He is strong	C．He is thin.
【答案】A
【听力】
W：Hi! Tom, glad to see you. Is everything OK with you?
M：I’m fine, but my doctor says I have to do sports because I’m too heavy now.
第二节：听长对话，从A、B、C三个选项中选出正确的选项，回答问题。（共5小题，每小题2分，满分10分）
听下面一段较长对话，回答6、7两个问题。
(    )6．Where is the dog?
	A．Under the chair.	B．Under the table.	C．On the table.
(    )7．What colour is the dog?
	A．White.	B．Black.	C．Brown.
【答案】6．B    7．B
【听力】
M：There is a dog under the table, Mary.
W：Is it white?
M：No. It’s black.
W：It’s my aunt’s dog.
听下面一段较长对话，回答8—10三个问题。
(    )8．When do they go to buy clothes?
	A．This afternoon.	B．This morning.	C．This evening.
(    )9．Why does the girl want to buy a T-shirt?
	A．Because it is old.	B．Because it is short.	C．Because she doesn’t like it at all.
(    )10．What’s the girl’s favorite color?
	A．Black.	B．Red.	C．White.
【答案】8．A    9．B    10．C
【听力】
W：Are you free this afternoon?
M：Yes. What’s up?
W：I want to buy some clothes. Would you like to go with me?
M：Oh, I’d love to. What do you want to buy?
W：A T-shirt. My T-shirt is too short. 
M：What’s your favorite color?
W：White.
第三节：听下面一段独白，从A、B、C三个选项中选出正确的选项，回答问题。（共5小题，每小题2分，满分10 分）
(    )11．What is Peter?
	A．A driver.	B．A guide.	C．A student.
(    )12．What is Peter’s favourite park?
	A．Zhongshan Park.	B．Yuanmingyuan Park.	C．Beihai Park.
(    )13．Where is the park?
	A．It is behind a school.	B．It is next to a school.	C．It is in front of a school.
(    )14．How long does the park open on a day in June?
	A．12 hours.	B．13 hours.	C．14 hours.
(    )15．What number can you call for more information?
	A．010-62569609.	B．010-68529610.	C．010-61569671.
【答案】11．C    12．B    13．B    14．C    15．A
【听力】
Hi, everyone. My name is Peter. I am from Beijing. And now I am studying at a middle school. Today, I would like to say something about my favourite park. It’s Yuanmingyuan Park. It is near the Summer Palace and it’s next to a school. It’s a big park with long history in the west of Beijing. There are many famous old buildings. A lot of people around the world come here every day. It opens from 7 am to 9 pm in June. Visitors can not only take the underground but also take the bus there. Do you want to know more about the park? You can call at 010-62569609, or search for the information on the Internet. Welcome to the park.
第二部分 笔试部分
二、完形填空（共15小题，每小题1分，满分15分）
阅读下面短文，掌握其大意，然后从每题所给的 A、B、C、D四个选项中选出最佳选项。
Eddy wants to play soccer. He says to his ____16____, “I have no soccer shoes.” 
“ ____17____ do you say that? You have these shoes,” says his mom.
“But they are too ____18____,” says Eddy.
At last, Eddy has to go to school ____19____ his old shoes. His friends all have new shoes. “Come on, Eddy!” they call. “Put on(穿上) your soccer shoes.” 
Eddy has to put on his soccer shoes. “Your shoes ____20____ old,” says Paul. “Can you ___21___ soccer in them?” Eddy kicks(踢) the ball and a ____22____ comes off. School finishes at 5：00 p. m. , and then Eddy gets home(回家). He says, “I don’t like playing ____23____ now.” 
“Eddy, ____24____ your shoes and come with me,” says his grandpa.
Eddy goes to his grandpa’s ____25____. Grandpa paints（用颜料画) the shoes black and red and puts Eddy’s name on ____26____. “You have new shoes now,” Grandpa says. “____27____ no one has shoes like these. But, you know, it’s not the shoes on the ____28____ . It’s the boy in the shoes!” 
The ____29____ day at school, Eddy puts on his shoes. “Wow!” says Paul. “Your shoes are ____30____ ! ” And Eddy says, “It’s not the shoes. It’s the boy in the shoes !”
(    )16．A．mom	B．dad	C．grandma	D．grandpa
(    )17．A．When	B．Where	C．How	D．Why
(    )18．A．long	B．old	C．short	D．small
(    )19．A．at	B．for	C．with	D．about
(    )20．A．find	B．look	C．sound	D．see
(    )21．A．watch	B．buy	C．play	D．know
(    )22．A．shoe	B．plane	C．cup	D．clock
(    )23．A．ping-pong	B．tennis	C．soccer	D．baseball
(    )24．A．sell	B．love	C．want	D．take
(    )25．A．school	B．store	C．room	D．classroom
(    )26．A．him	B．her	C．it	D．them
(    )27．A．So	B．And	C．Because	D．But
(    )28．A．boy	B．girl	C．student	D．teacher
(    )29．A．good	B．next	C．same	D．busy
(    )30．A．big	B．cool	C．red	D．black
【答案】
16．A    17．D    18．B    19．C    20．B    21．C    22．A    23．C    24．D    25．C    26．D    27．B    28．A    29．B    30．B
【解析】本文主要讲述了Eddy很喜欢踢足球，但是他没有新足球鞋，他很伤心。他祖父用染料将他的旧鞋子变成了一双独特的足球鞋，他的同学都说很酷。
16．句意：他对他的妈妈说。
mom妈妈；dad爸爸；grandma祖母；grandpa祖父。根据“says his mom”可知，是跟妈妈说，故选A。
17．句意：你为什么那样说？
When何时；Where哪里；How怎样；Why为什么。根据“ You have these shoes,”可知，已经有这么多鞋，却说自己没有足球鞋，所以妈妈询问这么说的原因，故选D。
18．句意：但是它们太旧了。
long长的；old旧的；short矮的；small小的。根据“his old shoes”可知，认为这些鞋旧了，故选B。
19．句意：最后，埃迪不得不穿着他的旧鞋子去上学。
at在；for为了；with带有；about关于。根据“his old shoes”可知，穿着旧鞋子去上学，应填with，故选C。
20．句意：你的鞋看起来旧了。
find找到；look看起来；sound听起来；see看见。根据“Your shoes … old”可知，鞋看起来旧了，故选B。
21．句意：你可以穿着它们踢足球吗？
watch观看；buy买；play玩；know知道。根据“kicks(踢) the ball ”可知，此处指踢足球，故选C。
22．句意：Eddy踢了球，一只鞋掉了。
shoe鞋；plane飞机；cup杯子；clock时钟。根据“kicks(踢) the ball”可知，踢球鞋掉了一只，故选A。
23．句意：我现在不喜欢踢足球。
ping-pong乒乓球；tennis网球；soccer足球；baseball棒球。结合前文描述可知，同学们嘲笑他的旧足球鞋，所以他不喜欢踢足球了，故选C。
24．句意：Eddy，带上你的鞋子跟我来。
sell售卖；love喜爱；want想要；take带走。根据“your shoes and come with me”可知，带上鞋跟着祖父走，故选D。
25．句意：Eddy去了祖父的房间。
school学校；store商店；room房间；classroom教室。根据“Eddy goes to his grandpa’s”可知，去了祖父的房间，故选C。
26．句意：祖父把鞋子涂成黑色和红色，并把Eddy的名字写在上面。
him他；her她；it它；them它们。此空指代前文提到的shoes，应填them，故选D。
27．句意：没有人有这样的鞋子。
So因此；And和；Because因为；But但是。“no one has shoes like these”与前文是并列关系，故选B。
28．句意：但是，你知道，这男孩穿的不是鞋。
boy男孩；girl女孩；student学生；teacher老师。根据“It’s the boy in the shoes”可知，男孩穿的不是鞋，故选A。
29．句意：第二天来学校，Eddy穿上他的鞋子。
good好的；next下一个；same相同的；busy忙碌的。根据“day at school”可知，第二天来到学校，故选B。
30．句意：你的鞋子很酷！
big大的；cool酷的；red红色的；black黑色的。根据“Grandpa paints（用颜料画) the shoes black and red and puts Eddy’s name on ”可知，祖父把这双鞋用颜料画了不同的颜色，看起来很酷，故选B。
三、阅读理解（共15小题，每小题2分，满分30分）
阅读下列材料，从每题所给的A、B、C、D四个选项中选出最佳选项。
A
	THE SCHOOL DAY
Time：9：00 a.m.—12：00 a.m. AUGUST 16th
Activities：
●Parents can go to the classrooms to meet the teachers and ask questions about our school and your children (孩子).
●Then parents can have a look at our library and computer room.
●And parents can have a lesson about how to get along with (相处) your children in Room 301.
Lunch time：11：30 a.m.—12：00 a.m.
Please go to Room 305 for lunch.
All needs for a happy school are welcome.
TEL：0311-88627418
E-mail：Guangmingschool@hotmail.com


(    )31．The parents can be in the school for ________ hours.
	A．Two	B．three	C．four	D．five
(    )32．Where can the parents have a lesson?
	A．In Room 305.		B．In the library.
	C．In Room 301.		D．In the computer room.
(    )33．What can’t the parents do on the school day?
	A．Ask questions.	B．play sports.	C．Meet the teachers.	D．Go to the library.
【答案】31．B    32．C    33．B
【解析】本文是一篇应用文，是学校日的告示。
31．细节理解题。根据“Time：9：00 a.m.—12：00 a.m. AUGUST 16th”可知，活动时间是早上9点到中午12点，共计3小时，故选B。
32．细节理解题。根据“And parents can have a lesson about how to get along with (相处) your children in Room 301.”可知，家长们可以在301教室上一堂关于如何与孩子相处的课。故选C。
33．细节理解题。根据“Parents can go to the classrooms to meet the teachers and ask questions about our school and your children (孩子).”和“Then parents can have a look at our library and computer room.”可知，家长可以问问题、见老师和参观图书馆，但是不能做运动。故选B。
B
Dear Mary,
I’m so happy to get your letter this morning. I want to tell you something about my life. I’m in London now. My mother is a doctor. My father works in a restaurant. They are busy every day. So I often stay at home and do my homework. Sometimes I go out to play basketball with my friends. I have many friends here. They are all kind to me. They often ask me to go to their homes. And sometimes I have dinner with them. They like Chinese food very much, so I often cook for them.
My English is not good, so I often speak English with them, and they help me a lot. They like to learn Chinese, too. So I often teach them Chinese. Jane is my favorite friend here. She can speak Chinese very well now. It’s very nice to be here with them. Are you happy in China now? Please tell me about you soon
Yours,
Li Han
(    )34．Who is in China now?
	A．Mary	B．Li Han	C．Jane	D．We don’t know.
(    )35．What does Li Han’s father do?
	A．He is a doctor.	B．He is a cook.	C．He is a teacher.	D．He is a worker.
(    )36．Where is Li Han now?
	A．In China.	B．In England.	C．In America.	D．In Canada.
(    )37．How is Jane’s Chinese?
	A．It’s not good.	B．It’s OK.	C．It’s poor.	D．It’s good.
【答案】34．A    35．B    36．B    37．D
【解析】本文是李晗写给玛丽的信，介绍了自己在伦敦的生活。
34．细节理解题。根据“Dear Mary,”以及“Are you happy in China now? ”可知玛丽在中国，故选A。
35．细节理解题。根据“My father works in a restaurant.”可知李晗的爸爸是一名厨师，故选B。
36．细节理解题。根据“I’m in London now”可知李晗在英国，故选B。
37．细节理解题。根据“Jane is my favorite friend here. She can speak Chinese very well now”可知简的中文很好，故选D。
C
I am Cindy Miller. I like playing sports very much. I think it is a good way（方式）to be healthy. I have some good friends. I play basketball with them after school. I don’t have a basketball, but my friend Ben has one. So we play his basketball.
Today is September 10th, and it is Teachers’ Day. My father buys my brother Mike a new basketball. He is 6. He can play it on the floor（地板）at home. I want to play his new basketball. So I say to him, “Hi, Mike. Can I play your basketball this afternoon?” “No, you can’t,” he says to me. I am very sad（难过）. My father comes to him and says, “Dear boy, you can share your things with your sister. Then you can be a good boy.” And he gives（给）the basketball to me.
(    )38．What does Cindy do after school?
	A．[image: ]	B．[image: ]	C．[image: ]	D．[image: ]
(    )39．Who is Mike?
	A．Cindy’s friend.	B．Ben’s brother.	C．Cindy’s brother.	D．Ben’s cousin.
(    )40．What does the underlined（划线）word “share” mean?
	A．倾诉	B．赠送	C．谈论	D．分享
(    )41．Which is NOT true?
	A．Ben has a basketball.	B．Cindy’s last name is Miller.
	C．Cindy can play Mike’s basketball today.	D．Mike often plays basketball with Cindy.
【答案】38．D    39．C    40．D    41．D
【解析】本文主要介绍了Cindy的体育爱好以及朋友Ben和家人Mike的基本信息。
38．细节理解题。根据“I play basketball with them after school.”可知，Cindy放学过后会打篮球。故选D。
39．细节理解题。根据“My father buys my brother Mike a new basketball.”可知，Mike是作者(Cindy)的弟弟。故选C。
40．词句猜测题。根据“And he gives（给）the basketball to me.”可知，Mike最后把篮球给了Cindy，即和Cindy分享了篮球。故选D。
41．细节理解题。根据“‘Hi, Mike. Can I play your basketball this afternoon?’ ‘No, you can’t,’”可知，Mike并不是经常和Cindy一起打篮球。故选D。
D
The Oresund Bridge connects two countries—Denmark and Sweden. This bridge is about 16 km long. It has a bridge over the sea, a tunnel under the sea and a man-made island in the sea. Tourists from the Denmark side need to go from the tunnel-level to the bridge-level on the island. 
It took over four years to build this bridge. When it opened on July 1st, 2000, a large number of people went to have a look. They were surprised at its beauty. Now it is still one of the world’s most beautiful bridges,    ▲    —people have to pay $52 for passing it! About 6,000 tourists go through the bridge every day and about 8 million people pass the bridge by train each year. Since 2000, a total of more than 12,000 cars and 50 thousand people cross it daily or it is about 4.5 million cars and 19 million people yearly!
The traffic across Sweden to Denmark rises for about 11% a year, and the bridge is possibly fully paid in 2035.
The Oresund Bridge has a great influence on the 3.5 million people in the Oresund area. It makes their people’s lives easy and of course the economy in this area will grow fast in the future.
(    )42．According to the passage, the Oresund Bridge has ________ parts.
	A．three	B．four	C．five	D．six
(    )43．Which of the following is the best sentence to fill in the blank in Paragraph 2?
	A．but this bridge is not free	B．and many people come to visit it
	C．so it is famous all over the world	D．because people built it in a different way
(    )44．Which sentence can tell us the Oresund Bridge is very popular?
	A．It is one of the world’s most beautiful bridges.
	B．About 6,000 tourists go through the bridge every day.
	C．It took over four years to build this bridge.
	D．More than 120,000 cars cross it daily.
(    )45．This passage is probably taken from the ________ part of a newspaper.
	A．sports	B．history	C．music	D．geography
【答案】42．A    43．A    44．B    45．D
【解析】本文主要介绍了厄勒海峡大桥。这座桥连接着丹麦和瑞典。建造这座桥花了四年多的时间。厄勒海峡大桥对厄勒海峡地区的350万人产生了巨大的影响。这个地区的交易所在将来会快速发展。
42．细节理解题。根据第一段“It has a bridge over the sea, a tunnel under the sea and a man-made island in the sea.”可知，这座桥有三个部分。在海上有一座桥，海底有一条隧道，海里有一座人工岛。故选A。
43．推理判断题。根据下文“People have to pay $ 52 for passing it!”可知，人们通过必须支付52美元，所以推断它不是免费的。故选A。
44．细节理解题。根据第二段“ About 6,000 tourists go through the bridge every day and about 8 million people pass the bridge by train each year.”可知，每天大约有6000名游客通过那座桥，因此可以看出这座桥非常受欢迎。故选B。
45． 推理判断题。根据“The Oresund Bridge connects two countries—Denmark and Sweden.”可知本文主要讲了连接丹麦和瑞典的厄勒海峡大桥，因此判断本文讲的是地理知识，推断本文可能来源于报纸中的地理部分。故选D。
卷II
说明：本卷共有四大题，31小题，满分50分。
四、词汇运用（共 15 小题，每小题1分，满分15分）
A. 用方框中所给词语的适当形式填空，每词限用一次。
	twelve, play, be, use, she


46．I think the English people ________ very nice.
47．The girl is good at ________ the piano.
48．My teacher says English is a ________ subject.
49．These pencils are Helen’s, and the green pen is ________ too.
50．May the ________ is great for me because it’s my mother’s birthday.
【答案】46．are    47．playing    48．useful    49．hers    50．twelfth
【解析】46．句意：我认为英国人非常友好。根据“I think...”后的宾语从句句型结构和语境可知此处缺谓语be动词，又因主语“English people”是复数，be动词用are。故填are。
47．句意：这个女孩擅长弹钢琴。根据be good at doing sth和play the piano两个固定搭配和语境可知，空格处填playing符合语境。故填playing。
48．句意：我的老师说英语是一门有用的学科。根据句子结构可知，空格处需要一个形容词，做定语，修饰名词subject，表示“有用的学科”。故填useful。
49．句意：这些铅笔是海伦的，绿色的钢笔也是她的。根据句意和“too”可知，铅笔和钢笔都是海伦的。此处用名词性物主代词表示她的笔。故填hers。
50．句意：五月十二号对我来说很重要，因为是我妈妈的生日。根据句子结构可知，“the”后接序数词表达日期，做主语，twelve的序数词twelfth符合。故填twelfth。
B. 阅读下面短文，然后根据括号内所给汉语意思写出单词的正确形式，每空限填一词）。
My aunt Nancy was born in ___51___ (英国), but now she lives in Perth, Australia. She went there in 1985. She is ___52___ (八十) years old now, but she still works. She’s an ___53___ (艺术家）.
She is interested in painting pictures of cats for ___54___ (生日) cards. She loves cats. Because she thinks they are very ___55___ (可爱的). She has adopted twenty-five homeless cats.
She started painting in 1986. At first she painted ___56___ (只是) for a hobby, but then in 1989, she tried to ___57___ (制造) and sell the cards. To her surprise, a lot of people liked them and bought them.
She ___58___ (确实) enjoys her work. Every day, she starts working at 7：00 in the ___59___ (早上) and finishes at 5：00 in the afternoon.
Last year, I visited Perth and ___60___ (停留;待) with my aunt for two weeks. I had a good holiday!
【答案】
51．England    52．eighty    53．artist    54．birthday    55．cute##lovely    56．just    57．make    58．really    59．morning    60．stayed
【解析】本文主要介绍了作者的阿姨，阿姨是一位艺术家，从业以来一直坚持绘画，直至高龄还在工作。
51．句意：我的阿姨南希出生在英国，但现在她住在澳大利亚的珀斯。England“英国”，in England“在英国”。故填England。
52．句意：她现在80岁了，但她还在工作。eighty“八十”，基数词，作定语修饰years。故填eighty。
53．句意：她是一个艺术家。artist“艺术家”，可数名词，an修饰可数名词单数，故用其单数形式。故填artist。
54．句意：她对为生日贺卡画猫的画很感兴趣。birthday“生日”，birthday card“生日贺卡”。故填birthday。
55．句意：因为她认为它们很可爱。cute/lovely“可爱的”，形容词，作表语。故填cute/lovely。
56．句意：一开始，她画画只是出于爱好。just“只是”，副词。故填just。
57．句意：但在1989年，她尝试制作并出售这些卡片。make“制造”，动词；try to do sth.“尝试做某事”，故此处为动词原形。故填make。
58．句意：她真的很喜欢她的工作。really“确实”，副词，修饰动词enjoy。故填really。
59．句意：她每天早上7点开始工作，下午5点结束工作。morning“早上”，in the morning“在早上。”故填morning。
60．句意：去年，我参观了珀斯，和我阿姨在一起待了两周。stay“停留；待”，动词；根据“Last year”可知，时态是一般过去时，故用其过去式。故填stayed。
五、语法填空（共10小题，每小题1分，满分10分）
阅读下面短文，在空白处填入一个适当的词，或填入括号中所给单词的正确形式。
Do you always eat hamburgers and never（从不）have milk, fruit or vegetables? Well, you need to stop（停止）these ____61____ (habit) if you want to be ____62____ (health). 
____63____ breakfast, you need to eat ____64____ egg and have some milk at least（至少）. They can help you think ____65____ (good) in class in the morning. And you’d better（最好） have breakfast before you have the ____66____ (one) class. Also, you can eat apples, bananas oranges and other fruit in the morning than in the afternoon. Some parents want their children ____67____ (eat) more fruit, too. 
For lunch, it ____68____ (be) enough to eat only vegetables and rice, because the time in the afternoon is very long. Food with chicken is good. You really need some meat if you have P. E. in the afternoon. 
For dinner, it’s OK to eat a little. Some people like to eat only some vegetable salad ____69____ they don’t want to be fat. And it’s difficult for ____70____ (they)  to sleep well if they eat too much. And when is the good time to sleep? For students, it’s 9：00 p. m. For adults（成年人）, it’s 11：00 p. m. 
【答案】
61．habits    62．healthy    63．For    64．an    65．well    66．first    67．to eat    68．isn’t    69．because    70．them
【解析】本文主要介绍了我们要想保持健康，要改掉一些坏习惯，保持饮食健康。
61．句意：如果你想要健康，你需要改掉这些习惯。空前有“these”，故此空用可数名词的复数。故填habits。
62．句意：如果你想要健康，你需要改掉这些习惯。空前有“be”，故此空应该填形容词作表语，health的形容词是healthy“健康的”。故填healthy。
63．句意：早餐，你至少需要吃一个鸡蛋，喝一些牛奶。三餐前用介词for，句首单词首字母要大写。故填For。
64．句意：早餐，你至少需要吃一个鸡蛋，喝一些牛奶。根据“eat…egg”可知，此处应该填不定冠词a/an表泛指，egg以元音音素开头，不定冠词用an。故填an。
65．句意：它们可以帮助你在早上的课堂上思考。此处修饰动词think，应该用副词。good的副词是well。故填well。
66．句意：你最好在上第一节课前吃早饭。空前有定冠词the，此处应该用序数词表顺序。one的序数词是first。故填first。
67．句意：一些父母也希望他们的孩子多吃水果。want sb to do sth.“想要某人做某事”。故填to eat。
68．句意：对于午餐，只吃蔬菜和米饭是不够的，因为下午的时间很长。根据“because the time in the afternoon is very long.”可知，午饭只吃蔬菜和米饭是不够的，主语是it，be动词用isn’t。故填isn’t。
69．句意：有些人喜欢只吃一些蔬菜沙拉，因为他们不想发胖。根据“Some people like to eat only some vegetable salad”的原因是“they don’t want to be fat”可知，此处用because“因为”连接。故填because。
70．句意：如果他们吃得太多，就很难睡好觉。介词for后接人称代词的宾格，they的宾格是them。故填them。
六、任务型阅读（共5小题，每小题1分，满分5分）
阅读下面材料，完成相关信息。每空不得超过三个词。
World Health Day is on the seventh of April every year. We have this day to help people pay attention to (关注) their bodies. It’s good to have a healthy body (身体). Do you want to know how to be healthy? Here are some good ways (方法).
★ We need to have good eating habits. To be healthy, we must eat well and watch the food we eat. Is your food healthy? Food in colors like (比如) red, green, orange, yellow and purple is good for us. To be healthy, we need to eat food in these colors.
★ We also need to do sports. It is good for us to play sports if we want to be healthy. So, to be healthy, we need to go out and play sports.
★ We need to be happy. Being happy can make us healthy, too. Let’s try our best to have a good time every day.
	____71____ about how to be healthy.

	★ Have good eating habits
	We must eat well and eat food in ____72____ like red, green, orange, yellow and purple food is good for us.

	★ ____73____
	It is good for us to ____74____ and play sports.

	★ ____75____
	We need to have fun every day.


【答案】71．Some good ways##Good ways##Three good ways##Three ways    72．different colors##colors    73．Do sports##Play sports    74．go out    75．Be happy
【解析】本文主要介绍了如何保持健康的方法。
71．根据“Do you want to know how to be healthy? Here are some good ways”及下文的介绍可知，介绍了保持健康的一些（三种）方法，故填Some good ways/Good ways/Three good ways/Three ways。
72．根据“Food in colors like (比如) red, green, orange, yellow and purple is good for us”可知，要吃不同颜色的食物，故填different colors/colors。
73．根据“We also need to do sports”可知，我们也需要做运动，故填Do sports/Play sports。
74．根据“So, to be healthy, we need to go out and play sports”可知，需要出去做运动，故填go out。
75．根据“We need to be happy”可知，需要开心，故填Be happy。
七、书面表达（共1小题，满分20分）
76．根据下列表格中的内容，用英语写一篇50词左右的短文，介绍一下你的美国笔友Jim的一些基本情况。
	Name
	Jim

	From
	America

	Age
	12

	Look
	tall and thin

	School
	Beijing Yucai School

	Class
	Five

	Grade
	Seven

	Favorite food
	hamburger

	Father
	English teacher

	Mother
	doctor



_______________________________________________________________________________________
_______________________________________________________________________________________
_______________________________________________________________________________________
_______________________________________________________________________________________
_______________________________________________________________________________________
_______________________________________________________________________________________

【答案】

Jim is a pen pal of mine. He is from America. He’s 12. He looks tall and thin. Now he studies in Beijing Yucai School. He’s in Class Five, Grade Seven. His favorite food is hamburgers because he thinks they’re delicious. His father is an English teacher and his mother is a doctor. We often send e-mails to each other and we hope we can be good friends forever.
学科网（北京）股份有限公司
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